
 

 

 
 
 
 

Protokoll nr 9, §§ 139 – 156, 2018 

 

 

 
 

Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen 

Tid:   2018-08-13, kl. 21.00 – 22.20. 

Plats:   Skype. 

Närvarande:  Tobias Back (ordförande) 

   Johan Pettersson (sekreterare) 

   Mikael Sehlstedt (vice ordförande) 

   Cicci Nyström (ledamot) 

   Håkan Linnarsson (ledamot) 

   Jesper Kedjevåg (tjänstgörande suppleant) 

Ej närvarande:   Nico Christoforidis (kassör)  

   Isabelle Sarfati (ledamot) 

   Emil Gustafsson (suppleant) 

      

§ 139. Mötets öppnande. 
Tobias Back hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 140. Godkännande av föredragningslista. 
 

Styrelsens beslut 
Föredragningslistan kompletterades och godkändes. 

 

§ 141. Tjänstgörande suppleanter. 
Jesper Kedjevåg tjänstgör för Nico Christoforidis. 

 

§ 142. Justering. 
 

Styrelsens beslut 
Håkan Linnarsson valdes att justera dagens protokoll. 
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§ 143. Föregående protokoll, 2018-07-02. 
 

Styrelsens beslut 
Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 144. Ekonomisk rapport. 
Tobias Back rapporterar att troligen får vi in s k prispallenpengar från RF men det är 

just nu oklart om hur dessa pengar kan användas och hur mycket det blir. 

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 145. Sportrådet. 
Sportrådet är utökats med fler ledamöter, Jonathan Dagnå, Isabelle Sarafati och Mikael 

Sehlstedt. Tyvärr har vi inte kommit med på SM-veckan 2019 utan vi får planera för 

ett annat upplägg. Vi kommer söka en SM-arrangör för 2019 och planera för ett öppet 

SM. 

 

Planerar för att dela upp ansvarsområdena och arbetsuppgifter tydligare mellan de 

olika ledamöterna. 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

§ 146. Domarrådet. 
Flera kurser är planerade. De måste läggas upp på Federationens webbsida.  

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 147. Landslaget. 
Inget nytt inför detta möte. 
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§ 148. Föreningsrådet. 
Medlemsansökan från Hayai Fighting Ju-jutsuklubb och Forshaga Ju-jutsuklubb. 

 

Styrelsens beslut 
SB&K rekommenderas att godkänna medlemsansökan från Hayai Fighting  

Ju-jutsuklubb (beslut via e-post 2018-07-24) och Forshaga Ju-jutsuklubb. 

 

§ 149. Ungdomsrådet. 
Håkan Linnarsson repeterade vad som hänt med det planerade lägret för barn och 

barninstruktörer. 

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 150. Kommunikation. 
Ett förslag på ny logo för Federationen har inkommit. Vi behöver se fler förslag, vi har 

önskemål om att tsuban och tre kronor finns med. 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

§ 151. Internationella frågor. 
Tobias Back rapporterade om mötet med JJIF i Polen om kontraktet för Jujutsu VM i 

Sverige.  

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 152. VM 2018. 
Inget nytt inför detta möte. 

 
Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 
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§ 153. Övriga frågor. 
Tobias Back informerade om den planerade Underförbundskonferensen som SB&K 

ska bjuda in till under VM i Jujutsu i Malmö. Vi kan troligen delta med två 

representanter från Federationen. 

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 154. Uppföljning av tidigare beslut. 
Var och en går igenom listan och den lyfts på nästa möte. 
 

§ 155. Nästa möte 

3/9, 1/10, 5/11 och 3/12. Samtliga möten kl. 21.00 över Skype. Ett fysiskt möte 

planeras hållas i samband med VM i Malmö. 

 

Styrelsens beslut 
Informationen noteras. 

 

§ 156. Mötets avslutande. 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Johan Pettersson Tobias Back  Håkan Linnarsson  

Sekreterare  Ordförande  Justerare 


